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2018Z05868 

Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «De Zorgconsulent failliet: slechte zorg en 
geen salaris voor personeel» (ingezonden 30 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «De Zorgconsulent failliet: slechte zorg en 
geen salaris voor personeel»?1 

Vraag 2
Was bij u al bekend dat de zorgorganisatie De Zorgconsulent op de rand van 
een faillissement stond? 

Vraag 3
Welke maatregelen zijn in de afgelopen jaren genomen om de kwaliteit van 
zorg bij De Zorgconsulent te verhogen? 

Vraag 4
Welke verklaring heeft u voor het feit dat de organisatie al onder het 
vergrootglas lag bij de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd in oprichting, 
maar dat personeel aangeeft dat de 
kwaliteit van zorg enkel slechter is geworden? 

Vraag 6
Op welke wijze wordt de zorg van cliënten van De Zorgconsulent nu wel 
gegarandeerd? 
Welke mogelijkheden ziet u om het personeel van de organisatie te behouden 
voor de zorgsector?

1 De Gelderlander, «De Zorgconsulent failliet: slechte zorg en geen salaris voor personeel», 
29 maart 2018
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